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§ 1 
Val av justerare och dag för justering  
Fastställande av dagordning 
  
  
Sara Grolander (MP) öppnade sammanträdet. 
 
Mötet ajournerades kl. 18.01–19.00 för öppet forum med 
allmänhetens frågestund. Öppet forum innehöll temat 
Trygghetsarbetet i stadsdelen. Clas Cederlid trygghetsstrateg 
informerade tillsammans med kommunpoliserna Emma Andersson 
från lokalpolisområde Globen och Hans Hedberg från 
lokalpolisområde Skärholmen. 
 
Sara Grolander (MP) och Johan Nilsson (M) utsågs att justera 
dagens protokoll. Justering sker 31 oktober 2023. 
 
Dagordningen godkändes. 
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§ 2 
Medborgarförslag om hundrastgård Långbro Park  
HÄ 2023/594 
 

Beslut  
Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd överlämnar medborgarförslaget 
till förvaltningen för beredning. 
 
Handlingar i ärendet 

 HÄ 2023/594-1 Medborgarförslag om hundrastgård Långbro 
Park 

 HÄ 2023/594-3 Medborgarförslag om hundrastgård Långbro 
Park 
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§ 3 
Anlägga blomsteräng invid Herrängsskogen  
Svar på medborgarförslag 
HÄ 2022/595 
 

Beslut  
Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande och lämnar det som svar på medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Medborgarförslaget innehåller önskemål om att anlägga ängsmark 
utmed en sträcka vid Vantörsvägen i Herrängen. Förvaltningen har 
under sommaren 2023 avstått från att klippa en del av gräsytan med 
gott resultat. Under nästkommande säsong är planen att upphöra 
med gräsklippning utmed hela sträckan som föreslagställaren 
önskar för att möjliggöra för ängsblommor att etablera sig. 
 

Beslutsgång 
Ordföranden föreslog bifall till förvaltningens förslag och fann att 
nämnden ställde sig bakom det. 
  

Särskilt uttalande 
Johan Nilsson m.fl. (M) anmälde ett särskilt uttalande med 
instämmande av Inger Swahn (L), Henrik Falk (C) och Runar 
Finnman (SD). 
 
"Moderaterna är positiva till en äng utmed Vantörsvägen. Det är 
förenligt med vår ambition att vårda naturområdet i och runt 
Herrängsskogen. 
 
Både förslagsställaren och förvaltningen refererar till att en tidigare 
markanvisning för bostäder på platsen är hävd och att en 
blomsteräng därför kan vara aktuell. Vi vill dock i detta avseende 
göra ett förtydligande. Markanvisningen i fråga, som rör 200 
lägenheter utmed Vantörsvägen invid Herrängsskogen, är förlängd 
av den rödgröna politiska majoriteten i Stockholm. Förlängningen 
gäller i två år och innebär att byggföretagen i fråga har fortsatt 
ensamrätt att förhandla med staden om marken. Det finns alltså 
fortfarande en uppenbar risk att de rödgröna partierna låter 
exploatera marken och omintetgöra många naturvärden. 
 
Eftersom vi hoppas att de rödgröna partierna, med 
Socialdemokraterna i spetsen, till slut tar sitt förnuft till fånga och 
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avstår denna byggnation tycker vi att det är rimligt att förvaltningen 
går vidare med planerna på en blomsteräng." 
 
Handlingar i ärendet 

 HÄ 2022/595-5 (Godkänd - R 1) Tjänsteutlåtande Anlägga 
äng invid Herrängsskogen 

 HÄ 2022/595-2 Medborgarförslag om klimatinsats för 
biologisk mångfald  
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§ 4 
Projektavslut för förskolan Hanna Rydh i Fruängen, 
fastigheten Baretten 2  
Genomförandeärende projektavslut 
HÄ 2022/791 
 

Beslut  
1. Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd avbryter projektet 

förskolan Hanna Rydh och förvaltningen får i uppdrag att 
till Sisab betala det som kvarstår av den totala 
projekteringskostnaden. 
  

2. Nämnden behåller tomträtten på fastigheten Baretten 2 för 
framtida förskolebehov i Fruängen. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Förskolan Hanna Rydh byggdes 1967–1971 och innehöll 
ursprungligen två avdelningar samt ett tillagningskök. År 2016 
beställde förvaltningen en planändring på fastigheten för att kunna 
bygga en ny, större förskola på tomten. Nämnden beslutade 2021 att 
genomföra projektet utifrån Sisabs offert som skulle ge en årshyra 
på 3 mnkr. I november 2022 presenterade Sisab en reviderad offert, 
som skulle innebära att årshyran ökade till 5,1 mnkr. Samtidigt har 
antalet förskolebarn i stadens befolkningsprognos minskat, och det 
finns inte längre något behov av en ny förskola i Fruängen under de 
närmaste tio åren. Först därefter förväntas antalet barn öka igen och 
ett behov av fler förskoleplatser. Förvaltningen föreslår att projektet 
förskolan Hanna Rydh avslutas, vilket innebär att förvaltningen 
måste betala de 8 mnkr som Sisab har lagt ner på projekteringen. 
Förvaltningen föreslår också att nämnden behåller tomträtten till en 
kostnad om 90 tkr per år, för att kunna bygga en förskola på platsen 
när behovet uppstår. 
 

Beslutsgång 
Ordföranden föreslog bifall till förvaltningens förslag och fann att 
nämnden ställde sig bakom det. 
 
Handlingar i ärendet 

 HÄ 2022/791-1 (Godkänd - R 2) Tjänsteutlåtande Hanna 
Rydh projektavslut 
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§ 5 
Nämndens sammanträdestider 2024  
HÄ 2023/548 
 

Beslut  
1. Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd håller sitt första 

sammanträde 2024 tisdag 2 januari klockan 9.00 för val av 
social delegation. 
 
Nämnden fastställer följande sammanträdestider för 2024, 
samtliga torsdagar klockan 18.00; 
 
25 januari, 22 februari, 21 mars, 25 april, 30 maj, 
29 augusti, 26 september, 24 oktober, 21 november 
och 19 december. 
  

2. Nämndens ger förvaltningen i uppdrag att anordna lämplig 
sammanträdeslokal efter samråd nämndens presidium. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunallagen reglerar att nämnderna ska besluta om tid och plats 
för sina sammanträden. Förvaltningen föreslår sammanträdestider 
för 2024 med utgångspunkt från stadsledningskontorets (SLK) 
tidplan för budget- och uppföljningsarbete. 
 

Beslutsgång 
Ordföranden föreslog bifall till förvaltningens förslag och fann att 
nämnden ställde sig bakom det. 
 
Handlingar i ärendet 

 HÄ 2023/548-2 (Godkänd - R 2) Tjänsteutlåtande Nämndens 
sammanträdestider 2024 
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§ 6 
Barn och ungas idrottande i stadsdelsområdet  
Svar på skrivelse från (C) 
HÄ 2023/340 
 

Beslut  
Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande och överlämnar det som svar på skrivelsen från 
centerpartiet 
 

Sammanfattning av ärendet  
En skrivelse har inkommit från Henrik Falk (C) med frågor om hur 
förvaltningen planerar för att stärka barn och ungas idrottande samt 
hur fler platser kan utvecklas. Merparten av förvaltningens 
planering av skötsel och investering i stadsmiljön avser 
anläggningar och ytor som uppmuntrar till fysisk aktivitet, som 
lekplatser, plaskdammar, utegym, parkvägar och grönytor. Som en 
del av sitt ordinarie arbete erbjuder förvaltningens parklekar och 
ungdomsgårdar barn och unga möjlighet att utöva spontanidrott och 
annan fysisk aktivitet, såväl under terminer som under skolloven. 
 

Beslutsgång 
Ordföranden föreslog bifall till förvaltningens förslag och fann att 
nämnden ställde sig bakom det. 
  

Särskilt uttalande 
Henrik Falk (C) anmälde ett särskilt uttalande. 
 
"I stadsdelsförvaltningens svar finns det tydligt beskrivet vilka ytor 
som finns för rörelse och lek i stadsdelsområdet. Det är bra att få en 
inventering av vilka ytor det gäller och hur många det finns samt att 
dessa underhålls och att vissa ska upprustas under 2024. Det är 
viktigt att våra lekparker, parker, utegym, motionsspår med mera är 
i god kvalitet. Det är också av största vikt att vi behåller så mycket 
vi kan av våra grön- och naturmark. 
 
Det vi saknar är dock visioner eller förslag på utpekade eller 
intressanta platser för fler ytor som uppmuntrar till fysisk aktivitet. 
Som vi nu förstår av förvaltningens förslag finns inga sådana 
ambitioner för kommande år. Även fast det är exploateringskontoret 
som ansvarar för mycket av anläggandet av ovannämnda ytor så har 
vi som stadsdel en viktig uppgift att driva vad vi som område 
behöver och önskar. Vi är de som har lokalkännedom och ska vara 
våra lokalmedborgares röster. 
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Det hade varit givande om förvaltningen svarade på hur de jobbar 
för att stärka förutsättningarna för att fler barn och ungdomar ska 
röra på sig och inte bara hur våra anläggningar underhålls och sköts. 
Samt hur förvaltningen arbetar med andra i stadens, så som 
idrottsförvaltningen, exploateringskontoret, föreningslivet med 
mera för att skapa mer ytor till rörelse. 
 
I svaret nämns också våra parklekar, ungdomsgårdar och föreningen 
Ung Fritid. Vi uppskattar deras viktiga jobb för våra barn och unga i 
stadsdelsområdet men vår fråga gällde vilka ökade ambitioner vi 
har. Hur har dessa verksamheter fungerat för att öka barns tillgång 
till motion och hälsa? Vad har vi för utmaningar och hur gör vi det 
bättre? Tyvärr har vi bara fått en redogörelse för vilka ytor och 
verksamheter som finns idag vilket inte riktigt var det vi frågade 
om. 
 
Vi är till exempel väldigt glada över den 7-spelsplan på Aspuddens 
IP med underliggande ispist som den grönblå majoriteten fattade 
inriktningsbeslut om i början på 2022, samt de nya ytorna för 
spontanidrottsytor norr om planen. Detta skapar en mer levande stad 
och bättre förutsättningar för rörelse. Vi hoppas stadsdelen kan vara 
en del av arbetet för att skapa fler sådana här platser." 
 
Handlingar i ärendet 

 HÄ 2023/340-2 (Godkänd - R 1) Tjänsteutlåtande Barn och 
ungas idrottande i stadsdelsområdet 

 HÄ 2023/340-1 Barn och ungas idrottande - skrivelse från 
(C) 
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§ 7 
Förslag till detaljplan för Lövholmen i stadsdelen 
Liljeholmen  
Svar till stadsbyggnadskontoret 
HÄ 2023/515 
 

Beslut  
Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande och överlämnar det till stadsbyggnadskontoret som 
svar på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Planen för Lövholmen omfattar en ny stadsdel med 1 800 
lägenheter, tre förskolor, lokaler för service, kontor och kultur, samt 
kajstråk, torg och en lekplats. Förvaltningen är positiv till att 
gammal industrimark kan användas för nya verksamheter, att 
området och kajerna öppnas upp och att en del av de 
kulturhistoriska byggnaderna kan bevaras. Förvaltningen anser att 
trygghet och trivsel i området kan öka om de allmänna platserna får 
bättre lokalklimat, framför allt mer sol, vilket ger bättre 
förutsättningar för grönska och lockar fler att vistas på platserna. De 
planerade förskolegårdarna får gärna bli större och även de behöver 
få mer sol. Förvaltningen är mycket positiv till upprustning och nya 
funktioner i Trekantsparken, men vill förtydliga att de behöver 
finansieras genom de olika exploateringarna i Liljeholmen.  
 
  
Jäv 
På grund av jäv deltog inte Susanne Sjöblom (M) i handläggningen 
av detta ärende. 

Beslutsgång 
Ordföranden föreslog bifall till förvaltningens förslag och fann att 
nämnden ställde sig bakom det. 
  

Särskilt uttalande 
Johan Nilsson m.fl. (M) med instämmande av Inger Swahn (L), 
Henrik Falk (C) och Runar Finnman (SD) anmälde ett särskilt 
uttalande. 
 
"Moderaterna ser mycket positivt på att Stockholm växer. Samtidigt 
får nya exploateringar inte försvåra för omgivande 
näringsverksamhet – exempelvis vill vi poängtera evenemangslivet 
i Färgfabriken och att detta inte ska begränsas av de nya bostäderna. 
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Nya bostadsområden skapar också nya möjligheter för grönska och 
dagvattenhantering. Vi ser fram emot nya, framåtlutade lösningar 
för att förbättra dagvattenhanteringen, stärka den biologiska 
mångfalden och mildra värmeböljor. Området och miljön är 
lämpligt för gröna tak och gröna växtväggar. 
 
Tyvärr tycker vi att de nya kvarten har väldigt små innergårdar i 
förhållande till de höga byggnaderna runt om. Innergårdarna 
kommer sannolikt ge ett instängt intryck. Mer rymd på 
innergårdarna skulle förbättra gestaltningen avsevärt." 
 
Handlingar i ärendet 

 HÄ 2023/515-4 (Godkänd - R 1) Tjänsteutlåtande Detaljplan 
för Lövholmen 

 HÄ 2023/515-1 Samrådsbrev - Detaljplan Lövholmen 12 
 HÄ 2023/515-2 Planbeskrivning - Detaljplan Lövholmen 12 
 HÄ 2023/515-3 Plankarta - Detaljplan Lövholmen 12 
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§ 8 
Förslag till detaljplan för nya bostäder vid 
Lisebergsvägen  
Svar till stadsbyggnadskontoret 
HÄ 2023/490 
 

Beslut  
Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande och överlämnar det till stadsbyggnadskontoret som 
svar på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Planen består av ett nytt kvarter med 125 hyreslägenheter i slutet av 
Lisebergsvägen. Husen blir 4–7 våningar höga och gestaltas enligt 
konceptet Stockholmshus. Stadsdelsförvaltningen är positiv till att 
hyreslägenheter tillförs Liseberg. Eftersom exploateringen sker på 
naturmark vill förvaltningen medverka i utformningen av 
kompensationsåtgärder. Ytan tillhör idag Enskede-Årsta-Vantör 
stadsdelsnämnd, men en ändrad gränsdragning kommer att föreslås 
när planen vunnit laga kraft. 
 

Förslag till beslut 
Sara Grolander (MP), Andrea Törnestam m.fl. (S) och tjänstgörande 
ersättare Yusra Imsheiel (V) föreslog att nämnden skulle besluta 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Johan Nilsson m.fl. (M) lade fram ett förslag och föreslog att 
nämnden skulle ställa sig bakom det. Inger Swahn (L), Henrik Falk 
(C) och Runar Finnman (SD) instämde i förslaget. 
 
Ordföranden förklarade överläggningen avslutad. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 
ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
  

Reservation 
Johan Nilsson m.fl. (M), Inger Swahn (L), Henrik Falk (C) och 
Runar Finnman (SD) reserverade sig mot beslutet till förmån för 
eget förslag. 
 
"Att till Stadsbyggnadsnämnden avfärda förslaget till detaljplan. 
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Att därutöver anföra. 
 
Förslaget till detaljplan är negativt ur främst två perspektiv. Dels det 
olämpliga rent gestaltningsmässigt och dels ur ett ekologiskt och 
biologiskt perspektiv. 
 
Utifrån det ekologiska och biologiska perspektivet är det olämpligt 
utifrån att det i ärendet tydligt redovisas biotoper som har högt 
skyddsvärde och därför inte bör avyttras och ej heller kan ersättas. 
Att spara nertagen ved är inte ett sätt att tillvarata viktiga 
naturvärden på ett modernt eller tillfredsställande sätt även om så 
kallade faunadepåer i och för sig är värdefullt. I ärendet är det 
angivet att ett antal träd är klassade som värdefulla respektive 
skyddsvärda. Två av träden är särskilt skyddsvärda. Denna 
klassning ska beaktas och respekteras eftersom dessa värden är 
viktiga i en växande stad där även natur och miljö behöver värnas. 
 
En allvarlig konsekvens av den föreslagna byggnationen är det 
faktum att det kommer att skära av en av de främsta 
spridningskorridorerna som finns i södra Stockholm. Sett på en 
karta över södra Stockholm är det lätt att konstatera att dels 
spridningsvägarna mellan Årsta naturreservat med kontakt mot 
Nackareservatet i norr och dels de södra områdena Solbergaskogen, 
Älvsjö naturreservat och mot väster Sätraskogen, tyvärr skärs av om 
den föreslagna byggnationen förverkligas. Detta är negativt för ett 
grönt Stockholm där även djur, insekter och andra biotoper måste 
kunna få ett livsutrymme. 
 
Ur ett gestaltningsmässigt perspektiv tycker vi att den föreslagna 
byggnationen är alldeles för omfattande. Det befintliga området 
med radhus blir i sin ena del helt igenbyggt med 5-7 våningar höga 
hus, insynen i deras boende och trädgårdar blir omfattande och 
säkerligen också en begränsning av solljuset. Utifrån det 
perspektivet tycker vi att förslaget är i strid med stadens strategi 
´Varsam utveckling av småhus- och villaområden´. Det står i 
strategin under avsnittet ´Storskalig stadsdel´, dit gruppbyggda 
småhus i form av kedjehus och radhus hör, att ´utforma nya 
byggnader inom befintlig struktur´ samt ´utforma 
kompletteringsbebyggelse (i anslutning till de storskaliga 
stadsdelarna) utifrån ett helhetsperspektiv samt att ´beakta 
närliggande bebyggelse´. Vidare står det att i gruppbyggda 
småhusområden utgör områdets karaktär och värde mycket i det 
enskilda områdets enhetliga gestaltning. Det innebär att 
möjligheterna att förändra ofta är begränsade. Aspekter som 
bedöms ha stor påverkan vid förtätning och förändring är enligt 
strategin bland annat förändringar i områdets enhetliga gestaltning 
samt volym och proportioner. 
 
Vår bedömning är att det skulle kunna byggas radhus eller två-tre 
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vånings flerbostadshus endast parallellt med Åbyvägen givet att 
spridningskorridoren inte påverkas väsentligt, men att övrig 
bebyggelse borde vara utesluten." 
 
Handlingar i ärendet 

 HÄ 2023/490-4 (Godkänd - R 1) Tjänsteutlåtande Detaljplan 
för Lisebergsvägen 

 HÄ 2023/490-3 Samrådsbrev - Förslag till detaljplan för del 
av fastigheten Västberga 

 HÄ 2023/490-1 Planbeskrivning - Förslag till detaljplan för 
del av fastigheten Västberga 

 HÄ 2023/490-2 Plankarta - Förslag till detaljplan för del av 
fastigheten Västberga 
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§ 9 
Protokoll från Hägersten-Älvsjö och Skärholmens 
stadsdelsnämnds råd för funktionshinderfrågor  
HÄ 2023/203 
 

Beslut  
Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd har tagit del av protokollet från 
Hägersten-Älvsjö och Skärholmens stadsdelsnämnds råd för 
funktionshinderfrågor och lägger dem till handlingarna. 
 
Handlingar i ärendet 

 HÄ 2023/203-10 Protokoll från Hägersten-Älvsjö och 
Skärholmens stadsdelsnämnds råd för funktionshinderfrågor 
18 oktober 2023 
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Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 10/2023 
 

2023-10-26 

§ 10 
Protokoll från pensionärsrådet  
HÄ 2023/3 
 

Beslut  
Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd har tagit del av pensionärsrådets 
synpunkter och lägger protokollet till handlingarna. 
 
Handlingar i ärendet 

 HÄ 2023/3-17 Protokoll från pensionärsrådet 18 oktober 
2023 
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Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 10/2023 
 

2023-10-26 

§ 11 
Protokoll från förvaltningsgruppen  
HÄ 2023/4 
 

Beslut  
Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd lägger protokollet till 
handlingarna. 
 
Handlingar i ärendet 

 HÄ 2023/4-17 Protokoll från förvaltningsgruppen 17 oktober 
2023 

 

Sida 18 (27)



 
 

Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 10/2023 
 

2023-10-26 

§ 12 
Anmälan av månadsrapport för september  
HÄ 2023/135 
 

Beslut  
Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd lägger anmälan av 
månadsrapporten för september till handlingarna. 
 

Särskilt uttalande 
Johan Nilsson m.fl. (M) med instämmande av Inger Swahn (L), 
Henrik Falk (C) och Runar Finnman (SD) anmälde ett särskilt 
uttalande. 
 
"Prognosen för det ekonomiska utfallet i år har försämrats med 10 
mnkr sedan förra månaden. Stadsdelsnämnden sammanträdde den 
28 september och månadsrapporten som nu anmäls är daterad den 
11 oktober, alltså knappt två veckor senare. Det förefaller troligt att 
förvaltningen, och sannolikt även den politiska majoriteten, redan 
den 28 september visste att den lämnade prognosen i tertialrapport 2 
inte var realistisk. Att underskottet sannolikt blir större än det som 
angavs i tertialrapport 2 var dock inget som informerades hela 
nämnden om. 
 
Vi är medvetna om att det är ekonomiskt oroliga tider och det finns 
många faktorer som kan påverka det ekonomiska utfallet. Vi har 
full respekt för detta. Däremot saknar vi vidare analys eller 
förklaring till vilka åtgärder som vidtas på en 
förvaltningsövergripande nivå för att hålla budget. Det står ingen 
ytterligare information i månadsrapporten än vad som stod i 
tertialrapport 2 – nämligen att ´alla verksamheter arbetar 
systematiskt med budgethållningsåtgärder´. 
 
Vi anser att stadsdelsnämnden framgent bör få mer utförlig 
information om det ekonomiska läget och hur förvaltningen arbetar 
med att minimera nämndens underskott för 2023. Vi anser också att 
hela nämnden bör få kännedom om det finns skäl att tro att 
inlämnade prognoser redan vid besluts-/anmälningstillfället i 
nämnden kan vara inaktuella." 
 
Handlingar i ärendet 

 HÄ 2023/135-9 Månadsrapport för september 2023 
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Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 10/2023 
 

2023-10-26 

§ 13 
Anmälan av delegationsbeslut  
HÄ 2023/6 
 

Beslut  
Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd lägger sammanställningen av 
delegationsbeslut till handlingarna. 
 
Handlingar i ärendet 

 HÄ 2023/6-17 Rapport över delegationsbeslut 
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Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 10/2023 
 

2023-10-26 

§ 14 
Anmälan av skrivelser till nämnden 
Beslut  
Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd har tagit del av skrivelserna och 
lägger anmälan till handlingarna. 
 
Sammanfattning  
Följande skrivelser anmäldes. 
  
1 Skäliga lokalhyror för föreningar 
(rubricerat som medborgarförslag) 
Inkom 18 september 2023, dnr HÄ 2023/559 
Översänt till Utbildningsförvaltningen och Sisab. 
  
2 Förtydliga parkeringsförbudet som gäller längs 
Vinterviksvägen vid Vintervikens trädgårdscafé 
(rubricerat som medborgarförslag) 
Inkom 23 september 2023, dnr HÄ 2023/571 
Översänt till trafikkontoret. 
  
3 Förslag på hur man kan göra parkmiljön mer trivsam och 
samtidigt ge bidrag till den biologiska mångfalden 
(rubricerat som medborgarförslag) 
Inkom 7 oktober 2023, dnr HÄ 2023/613 
Förvaltningens svar daterat 11 oktober 2023 anmäldes. 
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Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 10/2023 
 

2023-10-26 

§ 15 
Anmälan av rapporter och diarieförda ärenden  
HÄ 2023/7 
 

Beslut  
Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd lägger anmälan till handlingarna. 
 
Handlingar i ärendet 

 HÄ 2023/7-25 Inkomna rapporter till nämnden 
 HÄ 2023/7-24 Rapport över diarieförda ärenden för perioden 

1 till 30 september 2023 
 

Sida 22 (27)



Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 10/2023 
 

2023-10-26 

§ 16 
Nämndens och förvaltningens frågor  

  

Stadsdelsdirektörens information 
  
Stadsdelsdirektör Lee Orberson informerade om  
  

 Förvaltningens trygghetsskapande arbete efter skjutningen 
vid Telefonplan 12 oktober 

 Stadsdelsvolontär - ett nytt sätt att bidra till trygghet och 
trivsel 

 Tillfällig evakuering av förskolan Hovet från årsskiftet 
 Höstlovsaktiviteter 

  
 

Sida 23 (27)



 
 

Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 10/2023 
 

2023-10-26 

§ 17 
Borttagen på grund av sekretess  
HÄ 2023/590 
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Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 10/2023 
 

2023-10-26 

§ 18 
Borttagen på grund av sekretess  
HÄ 2023/603 
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Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 10/2023 
 

2023-10-26 

§ 19 
Borttagen på grund av sekretess  
HÄ 2023/621 
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Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 10/2023 
 

2023-10-26 

§ 20 
Anmälan av sociala delegationens protokoll  

Beslut  
Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd lägger anmälan av protokollen 
till handlingarna. 
 

Ärendet 
Anmäldes protokoll från sociala delegationens sammanträden 2, 5, 
19 och 26 oktober 2023. 
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